



nuit sauvage  
maison d'artistes



# WANDUTA

ORGANIC HOUSE // DOWNTempo // ELECTRONICA



**Wanduta** is a rising French music composer, producer, singer and live-act. Self-taught musician, he started to share his music in 2017. His live performances are constantly evolving : he sings, improvises on his synthesizers and keyboard, and blends his deep voice with sensual melodies, groovy rhythm and tribal samples, guiding the audience through a hypnotic and transcendent journey.

**Wanduta's** live performances guides the audience through a hypnotic and transcendent journey where he has exhibited this during his performances recently for Woomoon at Cova Santa, Sanctuary in Rome, Milan, Porto Cervo Ostuni and Mykonos, also in Tulum - Puebla - CDMX - Guadalajara - Monterrey in Mexico, Vibronica Festival in Kiyv, Ressources in Tunis, Casa Pacha in Formentera, Surf Club in Dubaï or Marvellous Island Festival, Badaboum, Cabaret Sauvage and Rituel Days Festival in Paris.

Over the last couple of years, he established his name throughout the international scene, receiving the appraisal and support from artists such as Acid Pauli, Nu or Nicola Cruz and reaching over 6 Million people across platforms.

In 2024, **Wanduta** is working on his first studio album, reflecting on the connections and effects that exist between each human being individually and our collective world. Inspired by the birth of his first child, he explores the meaning of raising a child in 2024, with the duality it represents between pessimism and hope.



Musicien autodidacte influencé par ses années à l'étranger, **Wanduta** est un artiste émergent. Compositeur, producteur, chanteur et "live performer", il commence à partager sa musique en 2017. Lors de ses performances live, il chante, improvise sur son clavier et ses synthétiseurs, mêlant sa voix grave à des mélodies sensuelles, des samples tribaux et des rythmes hypnotiques.

Il s'est fait un nom sur la scène internationale au cours des dernières années, exportant son live pour des évènements toujours plus prestigieux : la Woomoon Ibiza, Boho Ibiza et Barcelone, le Sanctuary à Rome, Milan, Porto Cervo, Ostuni et Mykonos, un "Mexico Tour" à Tulum, Puebla, CDMX, Guadalajara et Monterrey, le Vibronica Festival à Kiev, Ressources à Tunis, Surf Club à Dubaï ou encore les Marvellous Island Festival, Badaboum, Cabaret Sauvage et Rituel Days à Paris...

Ses productions ont reçues les éloges et le support d'artistes comme Acid Pauli, Nu ou Nicola Cruz, et ont été écoutées par plus de 6 Million de personnes sur les plateformes de streaming.

En 2024, **Wanduta** travaille son premier album studio, dans lequel il réfléchit aux liens et effets unissant les individus aux collectifs. Inspiré par la naissance de son premier enfant, il réfléchit sur la dualité d'un pessimisme sur le monde actuel et ses espoirs d'une amélioration future.

- 
-  **Facebook** : [facebook.com/Wandutaa](https://facebook.com/Wandutaa)
  -  **Soundcloud** : [soundcloud.com/wanduta1](https://soundcloud.com/wanduta1)
  -  **Instagram** : [instagram.com/wandutamusic](https://instagram.com/wandutamusic)
  -  **Resident Advisor** : [ra.co/dj/wanduta](https://ra.co/dj/wanduta)
  -  **Spotify** : [spoti.fi/3LHjh55](https://spoti.fi/3LHjh55)

## LAST RELEASES

Wanduta - **Fire Is Just Another Door EP** | LNDKHN | 2023

Wanduta - **Greek Tragedy EP** | AKASHA MX| 2022

Wanduta - **Me Quedaria** | VA Cafe de Anatolia | 2022

Wanduta - **Tu Alma** | AKASHA MX | 2022

Wanduta - **Calypso EP** | House Music With Love | 2021

Wanduta - **Melissa EP** | Rituel Recordings | 2021

## LAST REMIXES

Oceana - **Sol (Wanduta Remix)** | New Latam Beats | 2023

Marco Tegui - **Maymantataq Kanki (Wanduta Cold Place Remix)** | House Music With Love | 2022

## PODCASTS

Listen [Amman-Jordan \(2023\)](#)

Listen [Woomoon](#)

## STREAM

Watch [NEONAIR](#)

**Booking:** [laurent@nuit-sauvage.com](mailto:laurent@nuit-sauvage.com)  
**Management:** [paul@nuit-sauvage.com](mailto:paul@nuit-sauvage.com)